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Zápisnica č. 9/2011 

Zo zasadnutia výboru FOO FCHPT STU dňa 20.9.2011 o 14.00 hod.  

 
 

Prítomní:  D. Berkeš, E. Smrčková, B. Papánková, V. Polóniová, M. Reháková, A. Ujhelyiová 

   L. Staruch 

 

Za RK FOO:  P. Tarapčík  

 

Program:  

 

1. Kontrola uznesení 

2. Informácie z vyšších orgánov 

3. Rôzne 

 

 

1. Kontrola uznesení 

 

Uzn. č. 34/2011- V-FOO poveruje hospodárku objednaním darčekových poukážok v celkovej sume  

510 € za účelom odmeny. 

 Splnené. 

 

 

2.  Informácie z vyšších orgánov  

 

2.1 Informácie z Kolégia dekana 

 

B. Papánková sa zúčastnila na zasadnutí Vedenia fakulty a Kolégia dekana dňa 13.9.2011. Na ňom dekan 

fakulty predložil písomný materiál s názvom Pravidlá na rozdelenie mzdových prostriedkov na FCHPT 

STU, ku ktorému sa majú vyjadriť do konca mesiaca vedúci ústavov. Prodekan Gatial predložil písomný 

materiál, týkajúci sa pravidiel na obsadzovanie postdoktorandských miest a prehľad publikačnej činnosti 

jednotlivých ústavov k 30.8.2011. Prodekanka Bakošová informovala o počtoch študentov zapísaných 

v šk. r. 2011/12, o ich ubytovanosti a zmenenom termíne imatrikulácie (26.10.). Od tohto šk.r. na 

dodatkoch k diplomu bude uvádzané aj poradie úspešnosti študentov. Prodekan Jelemenský informoval 

o priebehu prác na inštalácii nových rámp na vstupe do hospodárskeho dvora. Predpokladá sa, že 

začiatkom októbra osoby oprávnené na vstup budú vybavené rádiofrekvenčným identifikátorom 

umiestneným na čelnom skle vozidla. Zároveň informoval o začatí projekčných prác na zateplenie novej 

budovy. 

Vedenie FCHPT vzalo na vedomie  Informáciu o hospodárení a pláne využitia ÚVZ v Harmónii a vo 

Vyhniach k 31. 8. 2011. ÚVZ v Harmónii je trvale v strate a potrebovalo by značné investície do obnovy. 

V RZ Vyhne v priebehu mája 2011 bola ukončená 1. etapa rekonštrukcie objektu. 

 

2.2 Informácie z V-UOO 

 

B. Papánková a A. Ujhelyiová sa zúčastnili na zasadnutí V-UOO dňa 19.9.2011, z ktorého tlmočili 

nasledovné informácie. Rokovaniami s odborármi ohľadom Kolektívnej zmluvy STU bol poverený 

prorektor Peciar. Členom UOO skončila platnosť Sphere karty (k 30.6.2011), UOO uvažuje o ponuke 

spoločnosti na novú kartu s platnosťou 5 rokov, ktorá by bola zároveň členským preukazom a poplatok by 

bol na celé obdobie 10 €.  

V novembri 2011 sa bude konať VI. zjazd OZ PŠaV, na ktorý boli nominovaní za našu univerzitnú 

odborovú organizáciu páni Ing. Ján Gašperan a doc. Ing. Miroslav Habán ako kandidáti na predsedu 

OZPŠaV a  predsedu združenia VŠaPRO. Informácia o stravovaní v zariadeniach STU: k 30.6.2011 bola 
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ukončená rekonštrukcia ŠJ Jura Hronca, ktorá okrem iného priniesla aj zmenu v spôsobe výdaja, na 

základe čoho bol upravený aj softvér stravovacieho systému Kredit. Zároveň vstúpili do platnosti nové 

pravidlá dotácií študentov i zamestnancov STU. Podľa nich má zamestnanec nárok na 1 dotované jedlo za 

deň. Rekonštrukcia jedálne SvF ešte nie je ukončená, ŠJ Mladosť zatiaľ rekonštruovaná nebude.  

 

3. Rôzne 

 

3.1 Dňa 13.9.2011 sa pred Úradom vlády konalo protestné zhromaždenie pracovníkov školstva. Materiály 

týkajúce sa príčin, cieľa a organizácie zhromaždenia boli rozoslané všetkým členom FOO dňa 9.9.2011. 

Zúčastnili sa  členovia V-FOO a ďalší zamestnanci FCHPT. Vyhlásenie protestujúcich sa nachádzajúce sa 

na http://www.ozpsav.sk/sk/Aktuality/Oznamy/Vyhlasenie-ucastnikov-protestneho-zhromazdenia-13-9-

2011.alej?ind=  bolo odovzdané premiérke.  

 

3.2 Do 30.9.2011 je potrebné vypracovať a odovzdať štatistické hlásenie o stave členskej základne.  

 

Uzn. č. 35/2011- V-FOO poveruje E. Smrčkovú a M. Rehákovú vypracovaním štatistického výkazu stavu 

členskej základne k 15.9.2011 v spolupráci s pracovníčkami dekanátu.  

 

3.3 Na V-FOO boli predložené žiadosti o finančné príspevky:  

M. Benešovej o príspevok z dôvodu dlhodobej práceneschopnosti  (24 týždňov); 

J. Marošovej o príspevok mladým zamestnancom - narodenie dieťaťa. 

 

Uzn. č. 36/2011- V-FOO schvaľuje poskytnutie príspevku pre M. Benešovú zo sociálneho fondu vo výške 

funkčného platu. 

Uzn. č. 37/2011- V-FOO schvaľuje poskytnutie finančného príspevku J. Marošovej zo sociálneho fondu  

vo výške 350 €.  

 

3.4 V. Polóniová vyslovila opätovnú nespokojnosť s kvalitou a kvantitou sortimentu výrobkov v bufete 

FCHPT. Vzhľadom na počty študentov (najmä 1. a 2. ročník) je množstvo ponúkaných výrobkov 

absolútne nedostačujúce. V-FOO navrhuje túto pripomienku tlmočiť na stravovacej komisii FCHPT.  

 

 

 

Nasledujúce zasadnutie výboru FOO bude v utorok 11. 10. 2011 o 13.30 hod. v knižnici FOO.  

 

           

 

 

Zapísala: M. Reháková       Blažena Papánková 

tajomník V-FOO         predseda V FOO FCHPT STU 
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